



Fourth Grade November Newsletter

Happy Thanksgiving! The fourth grade team hopes that you and your family have many things to be thankful for this month.

English Language Arts Fourth grade students will be continuing their reading unit on Realistic Fiction with *There's a Boy in the Girl's Bathroom* by Louis Sachar. Using this book, the fourth grade readers will explore the deep themes and plot elements that will appear more and more often in higher level reading materials.

Social Studies: The fourth graders will learn about the first inhabitants of North America and the natural resources they used to survive, then transition into studying Native Americans, with a focus on the tribes found in New York.

Math: In math, we are learning about arrays and their relation to multiplication, and then diving into the exploration of multi-digit multiplication and the many strategies that can be used to solve such problems.

Writing: In conjunction with our Social Studies unit, we will begin writing Native American legends.

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
			1	2
5	6 Chancellor's Day – No School	7	8	9
12 Veteran's Day – No School	13 Picture Day	14 Report Cards distributed	15 Parent-Teacher Conferences	16
19	20	21	22 Thanks-giving	23 Thanks-giving
26	27	28	29	30

Important Reminders for November

Parent Teacher Conferences: Please remember to set up a meeting with your child's teacher during Parent Teacher Conference day on November 15th. The times are from 12:30 to 2:30 and 4:30 to 7:30. Please be sure to be prompt for your meeting!

Upcoming Field trips: Nov. 20 – Whitney Museum (Classes 403/401)

Nov. 27 – AMNH (Fourth Grade)

Nov. 29 – Whitney Museum (Classes 408/501)



四年級十一月新聞

感恩節快樂! 四年級的教師們希望你和你家庭在這個月有許多感謝的事項。

英語語言藝術 四年級學生將繼續他們的閱讀單位現實小說與女孩的浴室裡有一個男孩作者路易薩沙爾。使用這本書，四年級讀者將探索深層次的主題和情節元素，及會越來越多的深奧閱讀材料中出現。

社會常識: 四年級學生將學習北美的第一批居民和他們用來生存的自然資源，然後過渡到學習美洲原住民，重點是紐約的部落。

數學: 在數學中，我們正在學習數組及其它與乘法的關係，然後潛入多位數乘法的探索以及可用於解決這些問題的許多策略。

寫作: 結合我們的社會研究單位，我們將開始寫美國本土傳奇。

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
			1	2
5	6 校監訓導日 不用上學	7	8	9
12 退伍軍人節 不用上學	13 拍照日	14 派發成績單	15 家長-教師 會議	16
19	20	21	22 感恩節 不用上學	23 感恩節 不用上學
26	27	28	29	30

十一月重要日期和提示

家長教師會議日: 請記得在 11 月 15 日的家長教師會議日期與您孩子的教師安排一次會議。12 時 30 分至 2 時 30 分和 4 時 30 分至 7 時 30 分。請務必準時參加您的會議!

即將來臨旅行: 11 月 20 日 - 401-403 課室去 Whitney 博物館
11 月 27 日 - 四年級去美國自然歷史博物館
11 月 29 日 - 408-501 課室去 Whitney 博物館